



### Thyro-A Series 3, Thyro-S Series 3 Thyro-AX Series, Thyro-A+, Thyro-PX Series Thyristor Power Controller

All configurations of phases, voltages, currents, and features

Issued: August 8, 2019

零件名称	有害物质					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 VI (Cr 6+)	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
铅与电路板上的某些电子设备内部的玻璃，陶瓷或电介质混合。	X	O	O	O	O	O

此表是按照 SJ/T 11364 的规定编制。

**O**: 表示说，包含在所有均质材料中的有害物质这部分低于 GB/T 26572 的限量要求。

**X**: 表示说，包含在所有均质材料中的有害物质这部分高于 GB/T 26572 的限量要求。

(在实际环境中使用带“X”的物质或元素时，企业可能会提供其它技术原因)

Part Name	Hazardous Substances					
	Lead (Pb)	Mercury (Hg)	Cadmium (Cd)	Hexavalent Chromium (Cr 6+)	Polybrominated Biphenyls (PBB)	Polybrominated Diphenyl Ether (PBDE)
Lead is mixed with glass, ceramic or dielectric, inside some electronic devices on circuit boards.	X	O	O	O	O	O

This table is prepared in accordance with the provisions of SJ/T 11364.

**O**: Indicates that said hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is **below** the limit requirement of **GB/T 26572**.

**X**: Indicates that said hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is **above** the limit requirement of **GB/T 26572**.

(Enterprises may provide additional technical reasons when utilizing an "X" per the actual circumstance)